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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A minisztérium, mint fenntartó nem vizsgálja a 
szakképző iskolákat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az MTI felületén megjelent „ÁSZ: négy agrárszakképző iskolában nem gazdálkodtak felelősen a
közpénzekkel” hír a következőket közli:

„Az  ÁSZ  a  putnoki  Serényi  Béla  Mezőgazdasági  Szakgimnázium  és  Szakközépiskola,  a
hajdúböszörményi  Széchenyi  István  Mezőgazdasági  és  Élelmiszeripari  Szakgimnázium,
Szakközépiskola  és  Kollégium,  a  Kiskunfélegyházi  Mezőgazdasági  és  Élelmiszeripari
Szakgimnázium, Szakközépiskola és Kollégium és a Kétegyházai Mezőgazdasági Szakgimnázium,
Szakközépiskola és Kollégium működését ellenőrizte.

Megállapították,  hogy  2016-2017-ben  az  ellenőrzött  szakképző  iskolák  belső  kontrollrendszere,
pénzügyi  és  vagyongazdálkodása  nem  volt  szabályszerű,  ezáltal  nem  biztosította  a  felelős
gazdálkodást.  A  Kétegyházai  Mezőgazdasági  Szakgimnázium,  Szakközépiskola  és  Kollégium
vagyongazdálkodása 2017-ben már szabályszerű volt.

A számvevőszék  a  négy  jelentésben  összesen  53  javaslatot  tett  az  agrárszakképző  intézmények
vezetőinek  a  szabálytalanságok kijavítása  érdekében.  A megállapítások  és  javaslatok  alapján a
szakképző iskolák igazgatóinak 30 napon belül intézkedési tervet kell készíteniük.”

Kérdezem Önt:

A minisztérium, mint fenntartó nem vizsgálja a szakképző iskolákat?

Budapest, 2020. április 30.
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